
 

 

 

 

CERTIFICATE OF PARTNERSHIP 
 شهادة الشراكة 

 

This Certificate of Partnership ("Certificate") is issued on this 27th day of January, 2023, to acknowledge the formal partnership between: 

 :، للاعتراف بالشراكة الرسمية بين2023تصدر هذه شهادة الشراكة )"الشهادة"( في هذا اليوم السابع والعشرين من يناير، 

 

CENTRAL RESERVE AUTHORITY OF WESTERN SAHARA جهاز اإلحتياطي المركزي للجمهورية العربية الصحراوية الديمقراطية

 

and 

 و
 

WESTERN SAHARA MANAGEMENT AND ADVISORY CORPORATION شركة إدارة واستشارات الصحراء الغربية

 

The Parties have entered into a cooperative agreement to collaborate in providing financial services and adhering to the laws and regulations governing 

financial services in the United Kingdom and the Sahrawi Arab Democratic Republic. 

This partnership was formalized on the 27th day of January, 2023. 

This Certificate of Partnership is hereby issued and confirmed on the date first mentioned above. 

 .تحدة والجمهورية العربية الصحراوية الديمقراطيةتعاقدت الأطراف على اتفاقية تعاون للتعاون في تقديم خدمات مالية والالتزام بالقوانين واللوائح الخاصة بخدمات المال في المملكة الم

 .2023تم تشكيل هذه الشراكة في اليوم السابع والعشرين من يناير، 

 .تم إصدار وتأكيد هذه الشهادة الشراكة في التاريخ المذكور أعلاه

 


